

BULLETIN de VOTE VOTING FORM

TC 17/SC5

à renvoyer au VNIM avant / to be returned to the PTB before

21 May 2007

to Dr. Natalia G. Domostroyeva

(Head of Laboratory of Mass and Related Quantities, VNIM, St. Petersburg, Russia)

E-mail: n.g.domostroeva@vniim.ru; dab@vniim.ru

Tel.: +7 812 323 96 71

Fax: +7 812 713 01 14

Vote as P-Member of TC 17/SC5 / Vote en tant que Membre-P du TC 17/SC5

<p>Approbation par correspondance du projet 2 de l'OIML R « Etalons liquides de viscosité de Newton pour la calibration et vérification des viscosimètres »</p> <p>Postal approval of the 2nd Draft of OIML Recommendation “Newtonian viscosity standard liquids for the calibration and verification of viscometers”</p>	VOTE		
<p>Approbation par correspondance du projet 2 de l'OIML R « Etalons liquides de viscosité de Newton pour la calibration et vérification des viscosimètres »</p> <p>Postal approval of the 2nd Draft of OIML Reccomendation “Newtonian viscosity standard liquids for the calibration and verification of viscometers”</p>	OUI*	NON*	ABSTENTION*
	YES*	NO*	

* veuillez rayer les mentions inutiles / please delete where not applicable.

NOTA: Veuillez porter sur une feuille séparée vos remarques et le cas échéant les raisons de votre abstention ou refus.

Please note your comments on a separate sheet and if appropriate the reasons for your abstention or refusal.

ÉTAT MEMBRE / MEMBER STATE:

Date et signature du Membre du CML

Date and signature of the CML Member